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William Vainqueur, ostatni nabytek Giallorossich letniego mercato udzielił

wywiadu dla Roma TV.

 

Witany we Włoszech. Jakie to uczucie być graczem Romy?

- To dla mnie wielki zaszczyt, jestem bardzo szczęśliwy z podpisania umowy z takim

zespołem jak Roma, to niesamowite, gdyż gdy byłem mały, oglądałem zawsze

mecze włoskiej ligi, a Roma była i jest jednym z najważniejszych włoskich zespołów i

dlatego jestem dumny, że jestem tutaj.

 

Kiedy dowiedziałeś się o zainteresowaniu Romy?

- Mój agent powiedział mi o tym trzy tygodnie temu. Potem były rozmowy z klubem

odnośnie aspektów kontraktu, aby znaleźć porozumienie. Gdy dowiedziałem się o

zainteresowaniu Romy, od razu dałem swoją zgodę, nie wahałem się. Dlatego

jestem teraz tutaj.

 

Co wiesz o Romie?

- Wiem, że jest jedną z najmocniejszych drużyn we Włoszech; grają w niej

mistrzowie jak Francesco Totti i Daniele De Rossi. Kibice są fantastyczni, stadion

jest wielki. Tyle wiem na tą chwilę.

Grałeś w lidze francuskiej, lidze belgijskiej i w Rosji. Jesteś chętny do

zmierzenia się z Serie A?

- Oczywiście, myślę, że Serie A jest jedną z najlepszych lig na świecie. To ważny

etap w moim rozwoju, cieszę się, że tu jestem i że mogę grać w Serie A.

Jakie są twoje główne cechy?

- Jestem defensywnym pomocnikiem, lubię walkę z przeciwnikiem, odzyskiwanie

piłki spod nóg rywali i rozpoczynanie akcji lub angażowanie do ataku moich

kolegów. To dla mnie najważniejsze.

 

Jaki jest twój silny punkt? Odbiór piłki?
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- Tak, lubię odbierać piłkę i jak powiedziałem, jestem pomocnikiem "box to box", jak

mawiają w Anglii. Jestem też dosyć dobrze wyszkolony technicznie. To moje główne

cechy.

 

Które aspekty możesz jeszcze poprawić?

- Zawsze jest coś do poprawienia. Jestem tutaj, aby pracować i aby pracować jak

najwięcej. Myślę, że muszę poprawić precyzję pod bramką.

 

Rozmawiałeś z Rudim Garcią i Walterem Sabatinim o tym jaka będzie twoja

rola w sezonie?

- Tak, rozmawiałem z trenerem i dyrektorem. Jestem tutaj, aby pracować i

udowodnić, że mogę mieć ważną rolę wewnątrz zespołu i zwłaszcza móc grać w

Serie A. Będę ciężko pracował, aby udowodnić trenerowi, że mogę pomóc drużynie

w wygrywaniu.

Czekasz na grę w środku pola z takimi graczami jak Radja Nainggolan i

Daniele De Rossi?

- Tak, możliwość gry u ich boku jest czymś fantastycznym. To wielcy gracze, z

pewnością wiele będę mógł się od nich nauczyć. Jestem naprawdę bardzo

zadowolony z możliwości gry z nimi.

 

Roma była bardzo aktywna w letnim mercato, pozyskując graczy takich jak

Dzeko, Salah, Digne. Co myślisz o drużynie, którą ma aktualnie do

dyspozycji Garcia?

- Myślę, że zespół jest bardzo solidny. Są bardzo dobrzy gracze. Jak powiedziałeś,

Roma wzmocniła się w tym roku i myślę, że z tą kadrą do dyspozycji, możemy bez

wątpienia wygrywać tytuły i zajść daleko.

 

Roma zadebiutuje w Lidze Mistrzów przeciwko Barcelonie. Jesteś

podekscytowany ideą gry w tak ważnych rozgrywkach?

- Liga Mistrzów to rozgrywki, w których chciałem grać od zawsze. Teraz jestem w
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Romie i mam taką możliwość. Jestem bardzo zadowolony z możliwości gry w Lidze

Mistrzów, a zwłaszcza zmierzenia się z najmocniejszymi drużynami na świecie, jak

właśnie Barcelona.

 

Jakie są twoje indywidualne cele na sezon i co masz nadzieję osiągnąć?

- Celem jest ciężka praca, aby udowodnić kibicom i trenerowi, że mogę pomóc

drużynie. Moim głównym celem jest być zawsze do dyspozycji drużyny, pracować,

być częścią grupy, szybko się zaaklimatyzować i zrobić wszystko, aby pomóc

zespołowi w wygrywaniu.

 

A jeśli chodzi o cele drużyny?

- Wygrywanie tytułów, zdobycie mistrzostwa i zajście jak najdalej w Lidze Mistrzów.

 

Kończąc. Masz przesłanie dla kibiców Romy?

- Tak, chcę powiedzieć kibicom Romy, że jestem bardzo dumny z zakładania

koszulki Giallorossich, z bycia tutaj, w tym wspaniałym mieście i chcę dodać, że

jestem tutaj, aby pomóc drużynie, dać z siebie wszystko, aby wygrywać trofea i

zajść jak najdalej.
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